

《单词百科:articled是什么意思?articled怎么发音?articled的解释和用法》

英语单词articled是什么意思?articled怎么读?articled怎么发音?简答网为您整理了articled的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



articled怎么读

articled的读音:['ɑ:tɪkld]

articled的意思

1、adj. (在律师或会计师事务所) 签约当学徒的, 见习的;

articled的相关词组

- 1、article No. 第1条
- 2、definite article 定冠词;
- 3、journal article 期刊论文; 期刊文章;

- 4、indefinite article 不定冠词;
- 5、leading article 主要文章;
- 6、sports article 体育文章
- 7、taxed article 已税品;

articled的近义词

- 1、**apprenticed** v.学徒, 徒弟(apprentice的过去式和过去分词);
- 2、**bound** vi.跳, 弹跳;限制;接壤;
- 3、**indentured** v.以契约束缚 (学徒) (indenture的过去式和过去分词);

articled的双语例句

- 1、They are articled to a printer.

他们在印刷厂当学徒.

- 2、All his errors articled against him.

列举他的一切错误.

- 3、He articled with her that he should go away.

他与她约定,他必须离去.

- 4、They articled his alleged crimes.

他们列举了他的被指称的罪状.

- 5、He was initially articled to a solicitor.

他最初订约给一位律师当学徒。

- 6、She was articled to a firm of solicitors.

她与律师事务所签了约当见习律师。

- 7、She is articled to a big law firm in the city of london.

她在伦敦一家大律师事务所见习。

8、I had been articled for three years.

我签约当学徒已经三年了。

9、An articled clerk The contract is formed upon execution of the confirmation letter.

订有见习合同的店员签订确认书时合同成立。

10、He is articled to a firm of lawyers.

他受雇在一家律师公司见习。

11、Mr Turing was obliged to pay £ 450 for his son to be articled and to support him for five years.

图灵先生为此需要支付450英镑，使约翰得到录用，并且还要资助他五年的生活费。

12、Phil was articled to a firm of lawyers.

菲尔签约在一家律师事务所当见习生。

13、Chu-Kai Theater Artistic Camp, Chu-Kai Theater Technological Processing Camp, Cloud Gate Dance Theater Contract Technician. an articled clerk

周凯剧场艺术研习会、凯剧场技术实务进阶班、门舞集特约技术人员。订有见习合同的店员

14、This articled introduced development of ENSHI Chinese medicine administration system through ASP technology. The data will be managed by ORACLE database technology, realizing dynamic data consultation and using WEB in database.

本文介绍用ASP技术开发恩施中药材系统，用ORACLE数据库技术管理数据，实现动态数据查询和数据库的WEB应用。

15、Compared the in common use protocol of inside of tunnel technique in the articled, and combine here the foundation up bring upped a system project for realizing dependable data transmitted.

文中比较了隧道技术中常用的协议，并在此基础上提出了一个实现可靠的数据传输的系统方案。

16、He left 400 pounds more to Alan than to his brother, in compensation for the sum spent on John's artiled clerkship twenty years before.

因为20年前为约翰找工作花了一些钱，所以他给图灵多留了400英镑遗产。

17、Theo is an artiled clerk.

西奥是一名契约实习职员。

18、Instead his mother and John (now an artiled clerk in the City) were there to meet him, and Alan said he would go and see Howard Hughes' aerial film Hell's Angels.

他母亲和约翰去那儿看他，艾伦说他要去看霍华德·霍奇的露天电影《地狱天使》。

以上是简答网为您整理的artiled怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于article

d的用法、artiled的释义、artic

led的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/artiled>

